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Питање постављено Министарству одбране БиХ – “Молим информацију о статусу и 

примјени Споразума о субрегионалној контроли наоружања као и активностима 

Верификационог центра у праћењу примјене овог споразума.” 
 


